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1. Kunnen we de conceptrapportage van de VU over Seaspray toegestuurd krijgen? Aangezien dit een gezamenlijke opdracht van meerdere provincies betreft 
gebeurt afronding en openbaarmaking van de rapportage ook 
gezamenlijk. Wanneer de rapportage wordt opgeleverd zal deze via onze 
website worden ontsloten.  

2. In het onderzoek naar het KGT staan op pagina 98 verbeterpunten. Welke 
verbeterpunten zijn kansrijk?  

Rijkswaterstaat heeft ons nog niet geïnformeerd welke verbeterpunten zij 
oppakken/ kansrijk achten.  

3. Op pagina 5 staat we dat er aanleiding is om na te vragen wat Vlaanderen doet om 
emissie te verminderen. Wie gaat dat doen, welke terugkoppeling krijgen we daarvan? 

De PFAS-coördinatoren zetten verdere acties uit voor terugdringen PFAS-
emissies Kanaal Gent-Terneuzen en zullen in hun voortgangsrapportages 
hier over terugkoppelen.  
 
 

 
 
 


